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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2019-08-15 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Linnéa Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplanaden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.55 

  

Beslutande ledamöter Lisa Levin, ordförande (S) 

Henrik Axelsson (S) 

Bertil Nilsson (HSO) 

Curt Edenholm (HSO) 

Anne-Marie Andersson (HSO) 

Lisbeth Nilsson (HSO), närvarar ej § 20 

Börje Wahlund (M), ersätter Jonas Ås (S) 

Amelie Eriksson (HSO), ersätter Agneta Wiss Karlsson (HSO) 

  

Övriga närvarande Kristina Bengtsson Nilsson (M), ej tjänstgörande ersättare 

Ulla Söderquist (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Marie Eriksson-Idmalm, socialt ansvarig samordnare, § 21 

Margareta Magnor Nilsson, medicinskt ansvarig sjuksköterska, § 21 

Linnéa Karlsson, sekreterare 

  

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 30 augusti 2019 

Paragrafer 20–25 

  

  

Sekreterare Linnéa Karlsson 

  

  

Ordförande Lisa Levin 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 20 Dnr KS 2019/210-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det, 

efter gjorda ändringar, med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 11 juni 2019 gås igenom. 

 

Ett ord ändras i § 15, 5 stycket, punkt 2. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 11 juni 2019 
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Khr § 21  

Information från Kvalitetsstaben 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Margareta Magnor Nilsson och Marie Eriksson-Idmalm informerar 

Kommunala Handikapprådet om vilka arbetsuppgifter de har i 

kvalitetsstaben samt hur samarbetet mellan tjänsterna ser ut. 

 

Kvalitetsstaben tillhör verksamheten Vård och omsorg och arbetar 

tillsammans med ledningsgruppen. I kvalitetsstaben finns en socialt ansvarig 

samordnare (SAS) med fokus på systematiskt kvalitetsarbete inom områdena 

äldreomsorg och funktionshinder. En medicinskt ansvarig sjuksköterska 

(MAS) och en medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR), vilka har i 

uppdrag att se till att det medicinska omhändertagandet av patienten 

uppfyller kraven på god kvalitet och patientsäkerhet. Medicinskt ansvarig för 

rehabilitering har även det yttersta ansvaret för medicintekniska produkter. 

 

Socialt ansvarig samordnare - Marie Eriksson-Idmalm 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska - Margareta Magnor Nilsson 

Medicinskt ansvarig rehab - Maria Brefält-Gärdt 

 

Kvalitetsstabens arbetsuppgifter och ansvarsområden är bland annat: 

• Utföra kvalitetsgranskningar 

• Granskning och uppföljning av enheters egenkontroll 

• Utredningsuppdrag 

• Ge stöd till chefer 

• Följa utveckling av bland annat världsfärdsteknik 

• Vara uppdaterade och informera ledningen om lagar och författningar 

 

Punkter som diskuterades i samband med informationen: 

• Kommunikation mellan medarbetare 

• Utmaningar i branschen – kompetensförsörjning samt status på yrket 

• Tekniska hjälpmedel – toalett, nattkamera och läkemedelsautomater 

• Apotekets kunskapstest 

• 3D skrivare för läkemedel 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 15 augusti 2019 
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Khr § 22  

Information från Patientnämnden - ärendet utgår 
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Khr § 23  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger informationen och synpunkterna med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

• Henrik Axelsson (S) ger information om den tillgänglighetsanpassade 

badbryggan på Ingestrand. Ett mejl har även skickats ut. I samband 

med informationen lyfter Amelie Eriksson (HSO) några synpunkter 

på badbryggan: 

- Bryggan är för kort vilket gör det svårt att ta sig i vattnet 

- Vore bra med en ledstång längs med landgången  

- En parkeringsplats för exempelvis rullatorer/permobiler i 

anslutning till badbryggan skulle behövas 

- Svårt att ta sig ner till bryggan via landgången på grund av den 

branta backen 

- Mycket folk på badbryggan – vore bra om badbryggan skyltas 

 

• Förs en diskussion om antal antagna på utbildningen Vård och 

omsorg på Taserudsgymnaiset. 

 

• Henrik Axelsson (S) ger en återkoppling angående förra 

sammanträdets diskussion om handikapptoaletter på Sågudden. I 

samband med en motion (KS 2019/551) som behandlades i 

Kommunstyrelsen den 12 augusti beslutade Kommunstyrelsen att 

bland annat föreslå Kommunfullmäktige att utreda om ytterligare en 

handikappvänlig toalett skulle kunna installeras på Sågudden.  
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Khr § 24  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och synpunkterna med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Ledamöterna från Funktionsrätt tar upp följande: 

 

• Vill få besök av säkerhetssamordnaren samt kommunpolisen för att 

diskutera och ställa frågor avseende placering av uteserveringar. 

 

• Handikapparkeringarna vid Palmviken är utspridda, vore bra om de 

var samlade på ett och samma ställe. Det finns också en höjdskillnad 

vid Palmviken, vid sidan av bankomaten. Höjdskillnaden kan vara 

svår att se och skulle därför behöva markeras.  

 

• Vill att kommunen ska anordna en utbildning i agenda 50 för 

anställda som arbetar inom området.  

 

• Amelie Eriksson (HSO) framför att det skulle vara bra om toaletten 

bakom scenen i stadsparken kompletterades med en automatisk 

dörröppnare. Skulle även vara bra med en extra toalett/bajamaja vid 

tillställningar som ”Sommarkväll i stadsparken”. 

 

• Det förs en diskussion om hur kommunen arbetar för att förebygga 

psykisk ohälsa. 

  

• Bertil Nilsson (HSO) framför att parkeringen vid Palmviken blivit 

mycket fin, men att de nya stolparna är svåra att se och är lätta att 

köra på.   

 

• På sammanträdet den 11 juni nämndes att det fanns en höjdskillnad 

vid Viksgatan, hur går det med att åtgärda detta? Ulla Söderquist 

(HSO) har skickat ett brev till Peter Adolfsson. Henrik Axelsson (S) 

tar med sig frågan och återkommer med information. 

 

• Till nästa sammanträde med Kommunala Handikapprådet vill 

Funktionsrätt ha information om hur många det är i verksamheten 

Vård och omsorg som arbetar som administratörer/ute i 

verksamheten.  
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Khr § 25  

Information från Kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens rapport delas ut från juli månad: 

 

• Det prognostiserade resultatet är 42,4 mnkr vilket är 23,3 mnkr bättre 

än budget och ca 14 mnkr sämre än föregående månads prognos. 

 

• Försämringen fördelas i stort på finansförvaltning – 5 mnkr, Vård och 

omsorg – 5 mnkr samt Lärande och stöd – 4 mnkr. 

 

• Förändring inom pensionsmedelsförvaltningen är den huvudsakliga 

orsaken till sämre prognos för finansförvaltningen.  

 

• Vård och omsorg har under sommaren haft svårigheter att bemanna 

verksamheterna och samtidigt har behovet av insatser ökat. 

Verksamheten har då använt bemanningsföretag samt haft ökade 

kostnader för mer- och övertid för att tillgodose beviljade insatser. 

Nattpatrullen har också behövt utökas. Även LSS-verksamheten har 

ökat verksamheten något under sommaren. 

 

• Inom Lärande och stöd är det främst placeringar i familjehem och på 

institution som fortsätter att öka. Grundskola aviserar också en 

försämring av prognosen på grund av stödresurs samt skolskjuts.  

 

• Bolagskoncernen lämnar en oförändrad prognos.  

 

• Sommarkväll i stadsparken har genomförts under tre kvällar. 

 

• Rivningsarbete vid kvarteret Smeden har startat. 

 

• Fortsatta förberedande arbeten inför asfaltering av Tivoliplatsen 

pågår under sommaren. 

 

• Arbetet med översvämningsskyddet har fortgått under sommaren. 
 


